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Készült: Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képvisel� Testületének 2006. szeptember 18-án 
megtartott munkaterv szerinti ülésér�l. 
 
 
Jelen vannak: A Polgármester, a Jegyz�, a települési képvisel�k a mellékelt jelenléti ív szerint, 
illetve a meghívott vendégek és az Ügyvédi Iroda képvisel�je. 
 
 
Benkó István polgármester: Köszöntöm a képvisel�-testület megjelent tagjait, köszöntöm a 
napirendi pontok el�adóit. Külön köszöntöm a Sülysápi Polgár�rség vezet�jét, Jandó Attila urat, aki 
egy rövid tájékoztatást fog adni.  A határozatképesség megállapítása után az ülést megnyitom. 
Tájékoztatom a jelenlév�ket, hogy az ülésr�l hanganyag készül. Távolmaradását jelezte Farkas 
Ferenc és Horinka László települési képvisel�. 
 
 
Jegyz�könyv hitelesít�nek Kecser István képvisel� urat javaslom felkérni. 
 
 
A Képvisel�-testület  7 igen, 1 tartózkodási szavazati  aránnyal Kecser István települési képvisel�t 
megválasztotta jegyz�könyv hitelesít�nek.  
 
 
Benkó István polgármester: Napirend el�tt javasolom meghallgatni a Sülysápi Polgár�rség Kht. 
bemutatkozását. Továbbá javaslatot teszek a meghívóban szerepl� napirendi pontok tárgyalására, 
illetve az ülés végén zárt ülést kell elrendelni a kiosztott el�terjesztések miatt. Kérdezem, hogy más 
napirendi pontra van-e valakinek javaslata ? 
 
Cseri Péter:  Az egyebek napirendek közé szeretném, ha bekerülne a Faluszolga Kft. leadott, de ki 
nem fizetett számlájának a megbeszélése.  
 
Kecser István: Szeretném kérni, hogy a csatorna üggyel kapcsolatban érkezett levélr�l beszéljünk 
az egyéb bejelentéseknél.  
 
Szücsi Csaba képvisel� úr az ülésre megérkezett.  
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal  az alábbi napirendi pontok tárgyalásáról döntött: 
 
 
Napirend el�tt : 
A Sülysápi Polgár�rség Kht. bemutatkozása. 
 
 
NAPIRENDI PONTOK: 
 
1./ Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság beszámolója munkájáról. 
 
 El�adó: Cseri Péter, az OKSB elnöke 
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2./ „Bogdán Flórián” Önkéntes T�zoltóegyesület m�ködésér�l és a község t�zvédelmi  
 feladatainak ellátásáról beszámoló  
 
  El�adó: László Tibor, a „Bogdán Flórián” Önkéntes T�zoltóegyesület parancsnoka 
 
3./ Id�skorúak ellátásáról beszámoló, további feladatok meghatározása 
 
 El�adó: Lakatos Jánosné, a Gondozási Központ vezet�je 
 
4./ E g y e b e k: 
 
 a./ 2006. szeptember 1. napjától étkezési díjakról rendelet megalkotása. 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 b./ A Gondozási Központban alkalmazandó térítési díjakról rendelet megalkotása. 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 c./ II. Római Katolikus Plébánia Tápiósápi Egyházközség kérelme  
 
  El�adó: Benkó István polgármester  
 
 d./ Szennyvíztisztítóm� telekmegosztásának ügye 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 e./ Polgármesteri Hivatal köztisztvisel�inek szabadság megváltása. 
  (szóbeli el�terjesztés) 
 
  El�adó: Horinka László, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
 
 f./ Uzseka Norbert beszámolója munkájáról 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 
 g./  Katus Norbert pályázata intézményvezet�i tisztség betöltésére. 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 h./ Temetési segély összegének megemelése 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 i./ Csatlakozás az ingatlan-nyilvántartási adatbázishoz (TAKARNET) 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
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 j./ Árajánlat urnafülke készítésére 



 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 k./ Pest Megyei Közoktatás-fejlesztési Közalapítvány eszközfejlesztési pályázatához 
  öner� biztosítása. 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 l./  A csatornahasználati díjról szóló rendelet módosítása 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 m./ Faluszolga Kft. ki nem fizetett számlája 
 
  El�adó: Cseri Péter, OKSB elnöke 
 
 
 

ZÁRT ÜLÉS: 
 

 n./ Szendrei János pszichiátriai betegek otthonában való elhelyezése 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 o./  Szücsi Illésné szociális otthoni elhelyezési ügye 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 
Jandó Attila, a Sülysápi Polgár�rség Kht. vezet�je:  Kiosztásra került a képvisel�-testületi tagok 
között egy tájékoztató a Polgár�rség megalakulásával kapcsolatban. Ha van kérdésük, szívesen 
válaszolok.  
 
Benkó István polgármester:  Úgy t�nik, egy komoly anyagot kaptunk kézhez. Jelent�s létszámú a 
kis csapat, én bízom benne, hogy a munkájukkal is meg lesz elégedve a lakosság.  
 
Jandó Attila, a Sülysápi Polgár�rség Kht. vezet�je:  Nem szerepel az anyagban a Rend�rséggel 
való együttm�ködés, mivel az Országos Polgár�r Szövetség még nem adta ki a tanúsítványt,  és 
addig a rend�rséggel nem tudunk együttm�ködési megállapodást kötni.  Az elmúlt id�szakban 
vásároltunk 2 db mobiltelefont, melyek a polgár�r autóban kerültek elhelyezésre. Kértem a 
Polgármester Úr beleegyezését egy „csekkoló” készülék megvásárlásához, amit már be is szereltünk 
az autóba. A fiúknak egy szolgálat alatt így legalább kétszer körbe kell járniuk pld. a M�vel�dési 
Házat, az iskolákat, óvodákat és egyéb objektumokat, így lehet �ket leellen�rizni. Rendszeresen 
ellen�rizzük a temet�ket is. Ezúton is szeretném megköszönni az Önkormányzat anyagi 
támogatását, amit csak október 1. napjától kívánunk igénybe venni, mert addig kitart a saját 
keretünk. Egy hónapban kb. 47-50 eFt csak az autó üzemanyagköltsége. Jó lenne, ha sikerülne 
nyugdíjast is toborozni a csapatba, mert szükség lenne arra, hogy nappal is jár�rözzenek. Mivel a 
polgár�rnek nincs intézkedési jogköre, ezért szervezzük, hogy a jöv�ben egy polgár�r és egy rend�r 
fognak jár�rözni.  
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Hozzászólók:  Cseri Péter, Kiss Tamás,  
 



Benkó István, polgármester:  Megköszönöm a bemutatkozást, üdvözlöm a megalakulást. Bízom 
benne, hogy jól fog m�ködni a polgár�rség. Fontos dolognak tartom, hogy a rend�rséggel – ha 
szükséges – tudjanak együttm�ködni. Köszönjük a megjelenést, és minden jót kívánunk a 
továbbiakban a csapatnak. 
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Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság beszámolója munkájáról 
 
Benkó István polgármester:  A mai napon kaptuk meg az el�terjesztést. Kérdezem, hogy van-e 
szóbeli kiegészítés, hozzászólás? 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

������������������� !"#$%&!'�()*�+()&$#�()�������������������� !"#$%&!'�()*�+()&$#�()�������������������� !"#$%&!'�()*�+()&$#�()�������������������� !"#$%&!'�()*�+()&$#�()�����
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta az Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottság beszámolóját munkájáról, és azt elfogadja. 
 
Határid�: 2006. szeptember 18. 
Felel�s: Cseri Péter, az OKSB elnöke 
 

 
Cseri Péter, az OKSB elnöke: A Móra Ferenc Általános Iskola Igazgatójától kaptam egy levelet, 
melyben az áll, hogy a két megszüntetett státusz végrehajtásánál az Igazgató Asszony figyelembe 
vette az ajánlásunkat,  viszont ez is többletköltséggel jár, ami a költségvetésükben nem szerepel. A 
két státusz megsz�nésénél 6,5 mFt + járulékai többletköltséggel kell számolni és ezt a plusz 
költséget is meg kell szavazni, hiszen a Törvény szerint jár.  
 
Hozzászólók: Kiss Tamás, Kecser István  
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�:  Itt el�rehozott nyugdíjról van szó. Összesen 6,5 mFt-ról van kell 
beszélnünk, a felmentésr�l, a végkielégítésr�l és a tizenharmadik havi juttatásról.  
 
A Képvisel�-testület  6 igen, 1 nem és 2 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta és tudomásul vette a 
Móra Ferenc Általános Iskola 2 státusz megszüntetését, mely 6,5 mFt többletköltséggel jár. 
 
A Képvisel�-testület egyetért azzal, hogy a 2006. novemberi testületi ülésen az el�irányzat 
emelésér�l dönteni kell. 
 
Határid�: 2006. november 27. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
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„Bogdán Flórián” Önkéntes T�zoltóegyesület m�ködésér�l és a község t�zvédelmi 
feladatainak ellátásáról beszámoló  
 



László Tibor, a „Bogdán Flórián” Önkéntes T�zoltóegyesület parancsnoka: A beszámoló 
elkészítése óta olyan változások történtek, hogy a töml�málhához szükségünk lenne 250 eFt 
önrészre, mert kevesebb támogatást kapunk. A másik dolog pedig, hogy amit a szivattyú vásárlására 
terveztünk pénzösszeget, ahhoz átcsoportosítást szeretnénk kérni, mivel a ruházati vásárlásból 
megmaradt 100 eFt, ezt az összeget kérném átcsoportosítani a szivattyú vásárlására.  
A t�zoltószertár l925-óta a jelenlegi helyen van. Kaptunk 600 eFt-ot arra, hogy a szerállást meg 
tudjuk építeni, de ehhez a tulajdonviszonyokat rendezni kell. Nagy kár lenne, ha ezt a támogatást 
elveszítenénk. Jó lenne, ha a t�zoltószerek egy helyen lennének elhelyezve. Kérem, hogy a 
tulajdonviszonyok rendezését záros határid�n belül szíveskedjenek rendezni.  
 
Hozzászólók:  Kecser István, Antali Gábor, Kiss Tamás, Cseri Péter 
 
Benkó István polgármester:  Az a véleményem, hogy az önkéntes t�zoltóegyesületnek m�ködni 
kell, szükség van rá, 1925-óta m�ködik.  Ezek az emberek nem kapnak fizetést, nagyon értékelem a 
tevékenységüket. A t�zoltóegyesület tagjainak meg kell tanulni az eszközöket kezelni, hogy azokat 
az eszközöket tudják használni és tudják kezelni, amikor arra szükség van. A t�zoltószertár annak 
idején,amikor épült, jó helyen volt, nyílván a falu központjában, azóta változtak az id�k. 
Nyilvánvaló, hogy a cél érdekében áldozni is kell. Ez majd a következ� évi költségvetésben fog 
szerepelni, itt mos a t�zoltóegyesület munkájáról szóló beszámolót tárgyaljuk. A közgy�lésen én 
személy szerint részt vettem, bár nem tudtam végig ott lenni egyéb elfoglaltságaim miatt. A 
versenyeken részt kell venni, még akkori is, ha ez pénzbe kerül. A Testület eddig is lehet�ségeihez 
mérten biztosította szükséges pénzeszközöket. Megköszönöm Kecser István felajánlását, miszerint 
elkészíti a terveket a t�zoltószertár b�vítésére vonatkozóan. A t�zoltóautóval kapcsolatban engem is 
zavar, hogy a szabad ég alatt áll, de ott képzett emberek vannak, akik hadra tudják fogni ezt az 
autót. Úgy tudom, hogy próbarendszámmal biztonságosan lehetne üzemeltetni.  
Megköszönöm az Önkéntes T�zoltóegyesületnek a végzett munkát.  
 
A Képvisel�-testület  egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

��,���������������� !"#$%&!'�()*�+()&$#�()����,���������������� !"#$%&!'�()*�+()&$#�()����,���������������� !"#$%&!'�()*�+()&$#�()����,���������������� !"#$%&!'�()*�+()&$#�()������
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a „Bogdán Flórián” 
Önkéntes T�zoltóegyesület m�ködésér�l és a község t�zvédelmi feladatainak ellátásáról szóló 
beszámolót, melyet megköszönve a T�zoltóegyesület eddig végzett munkáját, elfogad. 
 
Határid�: 2006. szeptember 18. 
Felel�s: László Tibor szds. tü. pk.  
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Id�skorúak ellátásáról beszámoló, további feladatok meghatározása 
 
Hozzászólók: Cseri Péter, Kecser István,  
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Benkó István polgármester:  Megköszönöm a Gondozási Központban végzett munkát, ami nem 
egyszer� dolog. A beázást a Lukács Tamással próbáljuk rendezni. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta az Id�skorúak ellátásáról 
szóló beszámolót, melyet a Gondozási Központ Vezet�je készített el.  
 
A Képvisel�-testület megköszönve az eddig végzett munkát, a beszámolót elfogadja. 
 
Határid�: 2006. szeptember 18. 
Felel�s: Lakatos Jánosné, a Gondozási Központ Vezet�je 
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2006. szeptember 1. napjától étkezési díjakról rendelet megalkotása 
 
A Képvisel�-testület  egyhangú szavazati aránnyal megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának 
14/2006. (IX.18.) sz. rendelete  

a 2006. évi szeptember hó 01. napjától érvényes  
nyersanyag normáról és étkezési díjakról 

 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testülete a 2006. évi szeptember hó 01. napjától 
érvényesítend� nyersanyagnormáról és étkezési díjakról az alábbi rendeletet alkotja meg: 

 
1. §.. 

 
(1) A norma összege:     242.- Ft, 
 melynek étkezésenkénti megbontása a (2) bekezdésben meghatározottak szerint alakul: 
 
(2) A tízórai nyersanyag normája :    48.- Ft 

Az ebéd nyersanyag normája:         157.-Ft 
    Az uzsonna nyersanyag normája:    37.- Ft 
 

2. §. 
 
(1) Az egyes nevelési-oktatási intézményekben a térítési díjak a (2) bekezdés szerint kerülnek 

megállapításra. 
 
(2) 
•  A 3 x étkez� óvodás korú gyermekek térítési díja: 
 242.- Ft + 20 % ÁFA (290.- Ft) x f� x étkezési nap, 
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•  Az iskolás korú napközis gyermek térítési díja: 
 250.- Ft + 20 % ÁFA (300.- Ft) x f� x étkezési nap, 
•  Az étkez� gyermek térítési díja: 
 157.- Ft + 20 % ÁFA (188.- Ft) ebéd x f� x étkezési nap, 
  48.- Ft  + 20 % ÁFA (58.- Ft tízórai x f� x étkezési napirend 
(3) A vendégebéd térítési díja: 418.- Ft + 20 % ÁFA (502.- Ft) x f� x étkezési nap 



 
(4) A kötelez� étkez�k havi térítés díjkedvezménye 9.000.- Ft 
(5)  Alkalmazuotti térítés mértéke 250.- Ft + 20 % ÁFA (300.- Ft) x f� x étkezési nap  
 

3. §. 
 

Az Önkormányzat Képvisel�-testülete felülvizsgálta év közben a nyersanyag normát, valamint az 
ahhoz kapcsolódó térítési díjakat, az ÁFA mértékének változása miatt az megemelte. 
 
 

4. §. 
Jelen rendelet 2006. szeptember 01. napján lép hatályba, kihirdetésér�l a jegyz� a helyben szokáso 
módon köteles gondoskodni. 
 
 
Sülysáp, 2006. szeptember 18. 
 
 
 
                Benkó István     Gulyásné dr. Gál Ilona 
                polgármester               jegyz�  
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A Gondozási Központban alkalmazandó térítési díjakról rendelet megalkotása. 
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal megalkotta az alábbi rendeletet: 
 
 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának 
15/2006. (IX.18.) sz. rendelete  

a Gondozási Központban alkalmazandó 
térítési díjakról 

 
Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testülete a 2006. évben a Gondozási Központban 
alkalmazandó térítési díjak megállapodásáról az alábbi rendeletet alkotja meg  
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1.§ 
 

(1) A napi nyersanyag norma összege az Id�sek Klubjában a következ�k szerint alakul: 
�  tízórai 50.- Ft 
�  ebéd          165.- Ft 
�  uzsonna 39.- Ft 
(2) Az Id�sek Klubjában a napi fenntartási díj összege: 178.- Ft 
 



2.§. 
 

Az Id�sek Klubjában alkalmazandó, a nyugdíjakhoz igazodó térítési díjak mértékét az 1. sz. 
melléklet tartalmazza. 
 

3.§. 
 

(1) Étkeztetési térítési díj:  305.- Ft x nap 
(2) Fenntartási díj:   178.- Ft x óra 

�  nyersanyagnorma (254.-Ft) + költség (178.- Ft) x 20 % ÁFA = 483.- Ft 
 Gondozási Központ 2006. évi összes költsége: 
 éves gondozási órák száma: gondozottak száma 
 
(3) Házi segítségnyújtás díja : 211.- Ft x óra 
(4) Szociális étkeztetés (csak ebéd) étkezési térítési díja: 409.- Ft x nap 
 ebéd nyersanyag norma (165.- Ft) + költség (211.- Ft) x 20 % ÁFA 
(5) Szállítási költség : 95,40 Ft /óra : 2 = 48.- Ft /30 perc / nap 
 

4. §. 
 

(1) Jelen rendelet rendelkezései megalkotásánál a többször módosított 1993. évi III. törvény 114. §. - 
119. §., valamint a 29/1993. (II.17.) Korm. Rendelet 12. §. alkalmazta az Önkormányzat. 

(2) Az Önkormányzat Képvisel�-testülete jogszabályban rögzített jogaként jogosult felülvizsgálni 
évközben  egyszer a nyersanyag normát, valamint az ahhoz kapcsolódó térítési díjakat. 

5.§. 
(1) Jelen rendelet rendelkezéseit 2006. szeptember 01. napjától kell alkalmazni. 
(2) Kihirdetésér�l a Jegyz� a helyben szokásos módon, kifüggesztéssel köteles gondoskodni. 
(3) A Gondozási Központ köteles biztosítani, hogy ellátottjai megismerhessék e rendelet 

rendelkezéseit. 
 
 
 
Sülysáp, 2006. szeptember 01. 
 
 
               Benkó István     Gulyásné dr. Gál Ilona 
               polgármester                                                              jegyz�  
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II. Római Katolikus Plébánia Tápiósápi Egyházközség kérelme 
 
Benkó István polgármester: Leírásra került, hogy az anyagköltség 800 eFt, viszont csak 500 eFt-
ot kérnek. Honnan fogják el�teremteni még a 300 eFt-ot ? Az el�terjesztést a Pénzügyi Bizottság 
tárgyalta és javasolták az 500 eFt odaítélését a lépcs� és korlát megépítésére. 
Véleményem szerint ezeket a munkálatokat már régebben el kellett volna végezni. Javaslom, hogy a 
teljes anyagköltséget támogatásként szavazzuk meg.  
 



Hozzászólók: Csanádi Gábor, Kiss Tamás, Cseri Péter, Lukács István, Kecser István, Zemen József 
 
Benkó István polgármester: Én úgy gondolom, hogy a Pálinkás Gyula garancia arra, hogy jól el 
lesz végezve a munka. Én javaslom a 800 eFt-ot megszavazni.  
 
A Képvisel�-testület  8 igen és 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testülete megtárgyalta a II. Római Katolikus 
Plébánia Tápiósápi  Egyházközség kérelmét, melyben anyagi támogatást kérnek a Szent István 
Templomhoz és a temet�höz vezet� lépcs�feljáró és korlát rendbehozatalához. 
 
A Képvisel�-testület a kérelmet jogosnak tartja, és támogatja a felújítási munkálatokat 800.000.- Ft-
tal, azaz Nyolcszázezer forinttal az általános tartalékkeret terhére. 
 
Felkérik a Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportját, hogy a kifizetésr�l gondoskodjon. 
 
Határid�: 2006. szeptember 30. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
  Mázás Istvánné, a Pénzügyi Csoport vezet�je 
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Szennyvíztisztítóm� telekmegosztásának ügye 
 
Benkó István polgármester:  Szeretnénk a Tápió ezen oldalán megoldani a szennyíztisztítóm� 
megépítését, f�leg azért, hogy a Sz�l� utcai településrész ne legyen tönkre téve. A terület 
megosztása még 300 eFt-ba fog kerülni. Véleményem szerint a szennyvíztisztítót arra a helyre 
kellene megépíteni. A tulajdonosok meg fogják kapni a szolgalmi jogot.  
 
Hozzászólók:  Kecser István, Kiss Tamás 
 
 
A Képvisel�-testület  8 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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A 0406/20. és 0406/21 hrsz-ú ingatlanok megosztásának céljából Sülysáp Nagyközség 
Önkormányzatának Képvisel�-testülete akként határoz, hogy a majdan kialakítandó útra az 
osztatlan közös tulajdonosok számára földhivatali bejegyzéssel szolgalmi jogot biztosít. 
 
Felkérik a Jegyz� Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid�:  2006. október 30. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 



 
A Képvisel�-testület  7 igen, 2 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete vállalja a kisajátítási perben 
keletkezett 160.000.- Ft-os költség megtérítését az osztatlan közös tulajdonosok számára (20.000.- 
Ft/tulajdonos). 
 
Felkérik a Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportját, hogy 15 napon belül a kifizetésekr�l 
gondoskodjanak. 
 
Határid�: 2006. október 15. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
  Mázás Istvánné, a Pénzügyi Csoport vezet�je 
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Polgármesteri Hivatal köztisztvisel�inek szabadság megváltása 
 
Benkó István polgármester: A Polgármesteri Hivatalban mindenkinek van lehet�sége kivenni a 
szabadságát, én mindig erre ösztönöztem a dolgozókat.  
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�:  A Ktv. szerint a szabadság megváltására csak a közszolgálati 
jogviszony megsz�nését követ�en van lehet�ség.  
 
Hozzászólók: Lukács István, Cseri Péter, Kecser István, Kiss Tamás, Zemen József 
 
Benkó István polgármester:  Én 12 év alatt nem vettem ki szabadságot. A Pénzügyi Bizottság azt 
javasolta, hogy majd az új képvisel�-testület döntsön az ügyben. Jelenleg nem tartok igényt arra, 
hogy szabadságra menjek. A Monori Kistérségi Társulás megválasztott a Pénzügyi Bizottság 
elnökének, a héten lesz is ülés, azon is részt kell vennem. A Munka Törvénykönyve szerint nem 
lehet szabadságot megváltani.  
 
A Képvisel�-testület 7 igen, 2 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta : 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Polgármesteri Hivatal 
Köztisztvisel�inek a ki nem vett  szabadságáról szóló tájékoztatást. 
 
A Képvisel�-testület úgy döntött, hogy a Polgármester és a Jegyz� ki nem vett  szabadságának 
egyéb juttatás formájában való kompenzációjáról a következ� képvisel�-testület foglaljon állást. 
 
Határid�:  2006. november 30. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
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Uzseka Norbert beszámolója munkájáról 
 
Hozzászóló: Kecser István 
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta Uzseka Norbert, a Wass 
Albert M�vel�dési Központ és Könyvtár vezet�jének beszámolóját 2006. szeptember 8-i 
zárónappal munkájáról. 
 
A Képvisel�-testület megköszönve Uzseka Norbert munkáját, a beszámolót elfogadja. 
 
Határid�: 2006. szeptember 18. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
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Katus Norbert pályázata intézményvezet�i tisztség betöltésére 
 
Benkó István polgármester: A M�vel�dési Ház vezet�i posztjának ideiglenes betöltésével bíznánk 
meg a Katus Norbertet. Neki ez egy olyan álláslehet�ség, ami a jöv�jét határozza meg, ezt is meg 
kell érteni. Nyílván felvet�dhet, hogy egy fiatalemberr�l van szó, akinek nincsenek tapasztalatai, 
nincsen gyakorlata, de valahogyan el kell kezdeni a pályát. Mikor engem ebben az ügyben 
megkeresett, én a támogatásomról biztosítottam. Véleményem szerint a fizetésével kapcsolatban 
nem árt, ha a közalkalmazotti bértáblából indulunk ki, de ez megegyezés kérdése is lehet. 
 
Hozzászólók: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�, Cseri Péter, Kiss Tamás, Szücsi Csaba,  Kecser 
István, Lukács István 
 
A Képvisel�-testület 8 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta Katus Norbert , a Wass 
Albert M�vel�dési Központ és Könyvtár vezet�i tisztségének ideiglenes betöltésére benyújtott 
pályázatát, melyet elfogad. 
 
A Képvisel�-testület Katus Norberttel 2006. szeptember 20. napjától 2006. december 31. napjáig 
megbízási szerz�dést köt a Wass Albert M�vel�dési Központ és Könyvtár intézményvezet�i 
feladatainak ellátására.  
 
A Képvisel�-testület felkéri a Polgármester Urat, hogy a megbízási szerz�dés id�szakára járó 
munkabérrel kapcsolatban kössön egyezséget Katus Norberttel. 
 
 
Határid�: 2006. szeptember 20. 



Felel�s: Benkó István polgármester  
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
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Temetési segély összegének megemelése 
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal megalkotta az alábbi rendelet módosítását 
 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képvisel�-testületének 
a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt  

13/2004. (VII.12.) sz. rendeletének 
16/2006. (IX.18.) sz. rendelet módosítása  

A szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról 
 
 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. 
évi III. törvény (a továbbiakban: Szt.) 1. §-ának (2) bekezdésében, 25. §-ának (3) bekezdésében, 26. 
§-ában, 32. §-ának (1) bekezdésében, illetve (3) bekezdésében, 38. §-ának (2) bekezdésében, 45. §-
ának (1) bekezdésében, 47. §-ának (1) bekezdésében, 50. §-ának (2) bekezdésében kapott 
felhatalmazás alapján az alábbi rendeletmódosítást alkotja: 
 
A Képvisel�-testület a rendelet VI. fejezet Temetési segélyr�l szóló 33. §. rendelkezéseit az 
alábbiak szerint módosítja: 
1. §. 
„ 
33. §. 

(1) A Képvisel�-testület az Ötv. 9. §. (3) bekezdésében biztosított jogkörében a temetési segély 
megállapítására az Szt. 46. §. (1) bekezdésében biztosított hatáskörének gyakorlását a 
Polgármesterre ruházza. 
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(2) A helyben elismert temetési költség nettó 150.000.- Ft, melynek 10 %-a fizethet� ki a 

kérelmez� részére, ezen felüli összeg kifizetésér�l a bizottság dönt. 
 
(3) Ha a temetési költséget igényl� kérelmez� az elhunyt személlyel tartási vagy öröklési 

szerz�dést kötött, arról nyilatkozni köteles a kérelem benyújtásakor és ebben az esetben nem 
jogosult a temetési segélyre.” 

2.§. A rendelkezés további részei változatlanok maradnak.  
 
 
Sülysáp, 2006. szeptember 18. 
 
                  Benkó István     Gulyásné dr. Gál Ilona 
                  polgármester                                                           jegyz� 
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Csatlakozás az ingatlan-nyilvántartási adatbázishoz (TAKARNET) 



 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�: 2006. szeptember l. napjától kezd�d�en megsz�nt az 
önkormányzatok illetékmentessége a tulajdoni lapok beszerzésével kapcsolatban, ez 150 Ft + ÁFA 
a Földhivatalnál.  Ez a  TAKARNET-es csatlakozás azt tenné lehet�vé, hogy nem lenne szükséges 
kivenni tulajdoni lapokat egy-egy építési határozat elkészítéséhez, illetve telekmegosztáshoz A 
m�szaki ügyintéz�knek lenne szükséges két darab digitális kártyát megszerezni, melynek összege 
40-40 eFt. Ez jelentene egy olyan azonosítási pontot, ami a hozzáférést lehet�vé teszi. Ezzel sokkal 
könnyebb és gyorsabb lenne az ügyintézés is.  
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Monori Körzeti 
Földhivatal tájékoztatását az ingatlan-nyilvántartási adatbázishoz (TAKARNET) való 
csatlakozásról, melyet támogatnak. 
 
Felkérik a Jegyz� Asszonyt, hogy a csatlakozással kapcsolatos intézkedéseket szíveskedjen 
megtenni. 
 
Határid�: 2006. szeptember 30. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
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Árajánlat urnafülke készítésére 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta az urnafülke készítésére 
beérkezett árajánlatot, melye a HUNGRÁNIT BT-t�l érkezett. Az árajánlat alapján mindkét 
temet�ben 40-40 fér�helyes urnafal kerülne kialakításra, melynek értéke 688.896.- Ft. 
 
A Képvisel�-testület az árajánlatot elfogadja. Felkérik a Jegyz� Asszonyt, hogy a munkálatok 
megrendelésével kapcsolatos teend�ket tegye meg. 
 
Határid�: szerz�déskötésre : 2006. szeptember 25. 
  a munkálatok elvégzésére : 2006. november 1. 
 
Felel�s: Benkó István polgármester  
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
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Pest Megyei Közoktatás-fejlesztési Közalapítvány eszközfejlesztési pályázatához öner� 



biztosítása 
 
Hozzászólók: Kecser István, Lukács István, Cseri Péter 
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete pályázatot kíván benyújtani a Pest 
Megyei Közoktatás-fejlesztési Közalapítványhoz az oktatási-nevelési intézményeinek az 
eszközfejlesztési ütemtervben meghatározott eszközök beszerzésére. Ehhez az Önkormányzat 
600.000.- Ft, azaz Hatszázezer forint  öner�t biztosít.  
 
Felkérik a Jegyz� Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid�: 2006. szeptember 29. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
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A csatornahasználati díjról szóló rendelet módosítása 
 
Hozzászólók:  Kecser István, Kiss Tamás, Lányi György 
 
Benkó István polgármester:  Én úgy gondolom, hogy ha a csatorna megépül, akkor majd az 
illetékesek hoznak egy rendeletet, hogy mennyit kell fizetni. A meghatározott 800.- Ft-ot m3-
enként, akik erre illetékesek, azok  fizetik. Itt az iskola rendszerér�l van szó.  

16 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képvisel�-testületének 

1/2006. (I.30.) rendeletének  
17/2006. (IX.18.) rendelete módosítása 

a csatornahasználati díjról  
 
 
A Képvisel�-testület a rendelet 1. §. rendelkezéseit az alábbiak szerint módosítja: 
 
1. §. 
Csatornahasználati díj (továbbiakban: csatornadíj) megfizetésére kötelezett minden olyan ingatlan 
használója ( továbbiakban : fogyasztó), amely a Móra Ferenc Általános Iskola eredeti 
szennyvízelvezet� rendszerének közterületi szakasza ( Malom utca 16-42. sz.) mellett fekszik. A 
csatornadíjat a m� üzemeltet�je ( továbbiakban: szolgáltató) jogosult kivetni, illetve behajtani. 
 
A rendelkezés további részei változatlanok maradnak. 
 
 
Sülysáp, 2006. szeptember 18. 
 



 
                   Benkó István    Gulyásné dr. Gál Ilona 
                   polgármester      jegyz� 
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Faluszolga Kft. ki nem fizetett számlája 
 
Benkó István polgármester:  Els�ként tisztázni kellene, hogy a Faluszolga Kft. mennyiért kaszál 
pld. egy négyzetmétert, és mennyiért vállal különböz� munkákat. Meg voltak határozva különböz� 
feladatok, melyeket nem végzett el. Nem tudok kifizetetlen számláról.  
 
 
Hozzászólók: Kecser István, Cseri Péter, Lukács István, Szücsi Csaba, Lányi György, Kiss Tamás, 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�    
 
Benkó István polgármester:  A járdaépítés ki lett fizetve a Benzinkútnál, amit nem fejeztek be. 
Azért fizettük ki el�re, mert azt mondta a Faluszolga Kft. Ügyvezet� Igazgatója, hogy nincs pénze 
és nem tudja fizetni az embereket. Még oda le kell tenni egy átereszt, és a burkolatot a m�útig el 
kell vinni. Amit elvégeztek munkát, azt természetesen ki kell fizetni. Véleményem szerint a Kft. 
Ügyvezet� Igazgatója alkalmatlan a feladatok ellátására. Én kértem, hogy ha a szeméttelepre 
kimegy egy gép akkor szóljon, de mindig elfelejt szólni. Éppen ezért érdekes dolog az is, hogy 
mióta a szeméttelep �rök hozzánk tartoznak, a Faluszolga Kft. leír 30 óra munkaórát, a szeméttelep 
�r szerint pedig csak 14 órát töltenek kint. Éppen ezért lennék felel�tlen, ha minden ilyen számlát 
aláírnék, ez felel�tlen pocsékolás lenne a sülysápi adófizet�k pénzéb�l. Én rengeteg utalást 
aláírtam, ami a Faluszolga Kft-nek ment el. Szerintem minden ki van fizetve. Én nem vállalom azt a 
felel�sséget, hogy munka nélkül bért fizessek ki a Faluszolga Kft-nek. Hozzám nem jött a 
Faluszolga Kft. Ügyvezet� Igazgatója, hogy számla-problémái vannak.  
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Véleményem szerint érdemes lenne utánanézni, hogy hova kerültek a 200.- Ft-ok, amit 
megszavazott a testület.  
Arról volt szó, hogy én a Faluszolga Kft-nek utasítást nem adhatok, számon nem kérhetem, csak 
javaslatot tehetek.  
Azt kérem, hogy a Faluszolga Kft. Ügyvezet� Igazgatója rendezze le a kifizetetlen számláit a 
M�szaki Csoportnál, illetve a Pénzügyi Csoportnál. Ha minden rendben van, akkor én az utalást 
aláírom, vagy szavazza meg a Képvisel�-testület az állítólagos számla kifizetéseket.  
 
 
 
9�3�7�3�8�3�!�)�:���3�"�9�3�7�3�8�3�!�)�:���3�"�9�3�7�3�8�3�!�)�:���3�"�9�3�7�3�8�3�!�)�:���3�"�����
 
 
Benkó István polgármester:  A banki automatával kapcsolatban az írásos anyagot mindenki 
megkaptam. Személyesen jártam utána, intéztem el az építési engedélyt. Említették, hogy ha nem 
lesz megfelel� a forgalom, akkor le fogják szerelni.  
 
Parlagf� kaszálással kapcsolatban vannak megrendelések. Ki tudja, hogy mikor lesz egy m�holdas 
mérés, el kell kerülni a büntetéseket. Nyílván a zártkertekben is vannak problémák.  
Parlagf� miatt tavaly is megbüntettek bennünket 20 eFt-ra, amit elég igazságtalannak tartottam. 
Szerencsére sikerült elintézni, hogy végül nem kellett kifizetni. De ha ebben az esetben is lesz, 
akkor az már súlyosabb lehet.  
 



Szücsi Csaba:  Szeretnék körbeadni egy papírt, ami a Bursa Hungarica pályázati támogatáshoz 
csatlakozó községek listája.  
 
Biela Péter: Én adtam be egy kérelmet augusztus 9-én vette át a Jegyz� Asszony, számlával együtt 
adtam, kerítés ügyben. Még semmi nem történt a kifizetéssel kapcsolatban. Miért nem ? A 
napokban kaptam egy jegyz�könyvi kivonatot, ami arról szól, hogy a testület nem támogatja a 
16.450.- Ft kifizetését. Szeretném tudni, hogy ki az a nyolc személy, aki nem támogatta ennek a 
számlának a kifizetését, szeretnék a szemükbe nézni. Nem is az én tulajdonom a kerítés, hanem az 
Önkormányzaté. Én a munkát elvégeztem, csupán az anyag költséget kérem kifizetni.  
 
Hozzászóló: Lányi György 
 
Benkó István polgármester: Javaslom a Képvisel�-testületnek, hogy a 150/2006. (VIII.28.) sz. 
önkormányzati határozatot vonjuk vissza, és szavazzuk meg Biela Péter részére a 16.450.- Ft 
kifizetését, melyet holnap reggel a Polgármesteri Hivatal házipénztárában felvehet. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete ismét megtárgyalta Biela Péter 
Sülysáp, Iskola u. 1. szám alatti lakos beadványát, aki elkészítette az Önkormányzat tulajdonát 
képez�, a régi Sz�l�si Iskolával határos kerítést, melynek anyagköltsége 16.450.- Ft. 
 
A Képvisel�-testület a 150/2006. (VIII.28.) sz. önkormányzati határozatot visszavonja. 
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A Képvisel�-testület a fenti összeg kifizetésével egyetért. Felkérik a Pénzügyi Csoportot, hogy 
Biela Péter részére a 16.450.- Ft  anyagköltséget szíveskedjenek kifizetni. 
 
Határid�: 2006. szeptember 20. 
Felel�s: Benkó István polgármester 
  Mázás Istvánné, a Pénzügyi Csoport vezet�je 
 
 
 
Benkó István polgármester: Több hozzászólás nem lévén megköszönte az ülésen való részvételt, 
aktivitást, és az ülést berekesztette. 
El�reláthatólag a ciklusnak ez az utolsó testületi ülése, megköszönöm mindenkinek a végzett 
munkát és a választásokon mindenkinek sikereket kívánok. Egy oklevéllel is szeretném 
megköszönni a végzett munkát. 
 
 
Sülysáp, 2006. szeptember 21. 
 
 
 
      Gulyásné dr. Gál Ilona                  Benkó István 
    jegyz�               polgármester  
 
 
 



Jegyz�könyv-hitelesít�: 
 
 

Kecser István 
 települési képvisel�  


